
 O B E C  B O H U Ň O V I C E

570 01 LITOMYŠL

ZÁPIS  ZE SCHŮZE ZASTUPITELSTVA DNE  4. 6. 2015  

přítomní zastupitelé: Jaromír Gregor
Ladislav Ryšan
Božena Dvořáková
Zdeněk Kubát
Stanislava Macková
Jiří Mikulecký
Irena Vilčková

                                                          

veřejnost: Eva Novotná 
                                                          

Zahájení schůze v 19:15 hodin.

Po přivítání a úvodním slovu starosta navrhl ověřovatelé zápisu:

Stanislava Macková 
Irena Vilčková

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

a dále starosta přednesl program schůze:
1. Rozpočtové opatření č.1/2015 a  č.2/2015
2. Schválení účetní uzávěrky za rok 2014, závěrečný účet
3. Rekonstrukce chodníku severní část a renovace 

autobusové zastávky
4. Žádost o finanční příspěvek (Růžový palouček, Charita 

Červený Kostelec)
5. Diskuze 

doplňující bod od starosty: oprava křížku na místním hřbitově
pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

1) Rozpočtová opatření
- č .1/2015 – položka:

> 3639 – 3111 – 8.000,-Kč – příjem z prodeje pozemku
> 3399 – 5154 – navýšení o 500,-Kč
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> 6171 – 5137 – DHDM – navýšení o 30.000,-Kč
> 6171 – 5171 – opravy a udržování – navýšení o 40.000,-Kč
> 6310 – 2142 – navýšení o 4.800,-Kč

- č. 2/2015 – dotace od Pardubického kraje
> chodníky – 100.000,-Kč
> prodejna potravin – 16.000,-Kč
pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

2) Účetní přečetla závěrečný účet hospodaření obce za rok 2014, 
konkrétně příjmy a výdaje. Detailní účet je přílohou tohoto zápisu.

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

3) Starosta informuje o další fázi opravy místních chodníků. Zatím není 
vyřešeno vlastnictví parcely pod dolní čekárnou – v současné době je 
ve dražbě (zapsaný vlastník Jan Wiesner). Obec čeká na cenové nabídky 
na opravu pouze chodníků (případně včetně prostoru před dolní 
čekárnou).

4) Obec obdržela žádosti o dotace od spolku Růžový palouček a Charity 
Červený Kostelec.

Návrh je: Spolek Růžový palouček – 1.000,-Kč 
Charita Červený Kostelec – 2.000,-Kč

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

5) Starosta informuje o možnosti získat dotace na opravu sakrálních 
staveb, v našem případě lze použít na opravu křížku na místním 
hřbitově – v průčelí vstupní brány.

6) V diskuzi starosta zmínil situaci rychlostní silnice R35, přípravu 
ČEZu na kompletní rekonstrukci elektrické sítě (oranžové body 
nastříkané na zemi), 

Ukončení schůze ve 20:00 hod

Zapsal: Ladislav Ryšan   
Ověřil: Stanislava Macková 

Irena Vilčková

vyvěšeno: 4. 6. 2015
sejmuto:
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